



ENVIRONMENTAL POLICY

百富环境政策

Bel is committed to managing the impact of its activities to the environment using sustainable environmental techniques and continual improvement programs.

本公司承诺会不断运用环保技术及持续改善措施，使所有活动对环境的影响减至最低。

Our management team is strongly committed to achieving these goals through:

本公司的管理团队为达致环境目标，承诺执行以下方针：

- **Controlling and minimizing the environmental impacts of our activities, products and services,**
控制及减少因由本公司的活动，产品及服务对环境产生之影响，
- **Continuous improvement and prevention of pollution,**
持续改善及污染预防，
- **Developing environmental management programs driven by our policy,**
因应本身环保政策而推行合适之环境管理方案，
- **Taking economical steps toward the conservation of energy, natural resources and control of atmosphere, water pollution and releases to land,**
执行有经济效益之适当措施以节约能源及天然资源，并控制对大气，水和土地的污染，
- **Complying with applicable legal environmental regulations and other requirements which we subscribe,**
遵守适用于本公司的环境法规，法律，承诺和与其环境因素有关的其它要求，
- **Fostering environmental awareness and responsibility among employees, customers, industry peers and counterparts,**
培育本公司员工，顾客及商业伙伴的环保意识及责任感，
- **Communicating this policy to all personnel working for and on behalf of Bel.**
传达本政策之内容给所有为百富工作和代表百富工作的人员。



Raymond
Cheung
2009.08.27
22:18:36 +
08'00'

Raymond Cheung
Vice President, Asia Operations

August 27, 2009